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Protokół nr 3/2024 

z posiedzenia  

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 

odbytego dnia 9 września 2024 roku 

 

Jacek Perłak – Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki. Po powitaniu radnych oraz gości stwierdził, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 7 radnych, co wobec 

składu Komisji wynoszącego 7 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o naborze do szkół i placówek oświatowych na rok szkolny 

2024/2025. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie: 

a) przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Jakuba Apostoła w 

Lęborku na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, 

b) przyznania dotacji dla Gminy Nowa Wieś Lęborska na prace konserwatorskie przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytku, 

c) zmiany uchwały nr XII/82/2019 Rady Powiatu Lęborskiego z dnia 27 września 

2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Lęborski, 

d) zmiany uchwały nr XVIII/134/2020 Rady Powiatu Lęborskiego z dnia 15 maja 

2020 r. w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i 

placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Lęborski. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy różne. 

Jacek Perłak – Przewodniczący Komisji wobec braku uwag do 

przedstawionego porządku obrad przystąpił do jego realizacji.  
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Ad.1 

Ewa Burak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 

informację o naborze do szkół i placówek oświatowych na rok szkolny 2024/2025. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Jacek Perłak – Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do 

przedstawionego materiału.  

Radna Alicja Zajączkowska zapytała dlaczego nie została utworzona klasa 

CYBER.MILA w Liceum Ogólnokształcącym Nr 1 w Lęborku. Wyjaśniła, że w ramach 

programu Ministerstwa Obrony Narodowej Powiat Lęborki zakwalifikował się do tego  

pilotażowego programu. W całym województwie pomorskim do programu 

zakwalifikowało się tylko  Liceum Ogólnokształcące nr 1 w Lęborku. W związku z 

powyższym całkowicie niezrozumiała jest decyzja Zarządu Powiatu o nie tworzeniu 

tego oddziału.  

Ewa Burak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

poinformowała, że decyzja o nie tworzeniu oddziału CYBER.MILA w Liceum 

Ogólnokształcącym Nr 1 w Lęborku była spowodowana brakiem zainteresowania 

tym kierunkiem i zbyt małą ilością chętnych.  

Radna Teresa Ossowska Szara zapytała ilu uczniów spoza powiatu 

lęborskiego przyjęto do szkół ponadpodstawowych. Poprosiła również o podanie 

informacji ile oddziałów utworzono w poprzednim roku szkolnym.  

Ewa Burak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych wyjaśniła, że 

zainteresowanie na początku wyraziło 444 uczniów, jednak ostatecznie przyjęto 

około 200 uczniów spoza powiatu lęborskiego. Odnośnie ilości oddziałów 

poinformowała, że obecnie utworzono 13 oddziałów, podczas gdy w poprzednim 

roku szkolnym było ich 36. Więc spadek, związanym z niżem demograficznym jest 

znaczący. Poinformowała, że od 2025 roku będzie systematycznie spadała liczba 

uczniów pierwszych klas.  

 

Ad. 2 

a) Ewa Burak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. św. Jakuba Apostoła w Lęborku na prace 

konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

Komisja w obecności 7 radnych – jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały.  

b) Ewa Burak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Gminy 
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Nowa Wieś Lęborska na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytku. 

Komisja w obecności 7 radnych – jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

c) Ewa Burak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/82/2019 

Rady Powiatu Lęborskiego z dnia 27 września 2019 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Lęborski. 

Komisja w obecności 7 radnych – 5 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

d) Ewa Burak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XVIII/134/2020 Rady Powiatu Lęborskiego z dnia 15 maja 2020 r. w 

sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i 

placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Lęborski. 

Komisja w obecności 7 radnych – jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały.  

 

Ad. 3 

Komisja w obecności 7 radnych – 6 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym” przyjęła protokół nr 2/2024 z posiedzenia odbytego dnia 25 

czerwca 2024 roku. 

 

Ad. 4 

 Jacek Perłak – Przewodniczący Komisji zapytał czy są jeszcze inne sprawy 

różne. Poinformował, że w teczce komisji znajduje się pismo Starosty Lęborskiego w 

załączeniu przekazujące uchwałę nr 29/2024 Zarządu Powiatu w sprawie 

powołania Powiatowej Rady Oświatowej.  

 Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 Następnie Jacek Perłak – Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie 

Komisji  

 

Protokołowała: 

Agnieszka Gromadzka 
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